
 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
9
 n

ov
e
m

b
er

 2
0
2
1
 –

 1
9
u
0
0
 

 
 
 
 
Verslag 
 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, 
Peter Robbens, Jos Jacobs, Johan Permentier, Patrick Van Waes, Frederik Deschamps, Peter Wijns, 
An Van Honsté, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 25 oktober 2021 wordt goedgekeurd. 
 

2 WERKGROEP JURYHERVORMING (DELEGATIE WERKGROEP ONLINE) 

Er werd een delegatie van de werkgroep juryhervorming uitgenodigd. 
Frederik Deschamps en Peter Wijns doen een voorstel omtrent een nieuwe structuur voor de 
juryleden. 
(zie PPT in bijlage) 
 
Mieke: bestaat de mogelijkheid nu niet dat in bepaalde disciplinegroepen méér leden gaan zijn 
doordat het misschien ‘gemakkelijker’ is? En dat er dan een groot onevenwicht komt? 
> Men is zich hier zeker ook van bewust dat dit kan gebeuren 
Geert voegt er nog aan toe dat het met de huidige vergoedingen wel moeilijk is om bv  25-jarigen te 
motiveren om toe te treden tot de jury en het traject van de verschillende opleidingsniveaus te 
volgen. 
 
Gery stelt voor om op basis van enkele concrete voorbeelden (oud systeem vergoedingen/aantal 
juryleden tegenover voorstel nieuw systeem vergoedingen/aantal juryleden) een simulatie te maken 
van de financiële gevolgen voor onze clubs bij organisatie van een meeting om een correcte beslissing 
te kunnen nemen wat betreft de vergoeding die juryleden zouden krijgen in de toekomst. 
 
Peter voegt er graag ook nog aan toe of er in de toekomst nagedacht kan worden over de tijdsduur 
van een jury-optreden (en dus meeting). 
 
Algemene consensus bij de gehele Raad van Bestuur: de nieuwe structuur wordt aanvaard. 
Timing: Er is algemene consensus om alvast zelf van start te gaan alvorens overleg te plegen met de 
LBFA. 
Patrick VC denkt dat 1 november 2022 realistischer is dan 1 april. 
 

3 BESLISSING CORONA-MAATREGELEN VAL 

Beslissingen overlegcomité omtrent indoorsport en de gevolgen voor ons. 
Volgens de meest recente beslissingen zouden indoor jeugdwedstrijden nog kunnen met beperkende 
maatregelen (mondmaskerplicht vanaf 10j., max. 50 atleten (excl. begeleiding)), per ruimte slechts 1 
groep, verplichte ventilatie, …) 
Wat beslissen wij als federatie? De meningen zijn verdeeld… 
Conclusie: jeugd: max 50 + 1 begeleider. +18: beperking tot 200 personen / geen publiek, behalve 
één trainer per atleet. Geen kantine 

4 TOPSPORT 

Rutger deelt mee dat er zonet selectiecommissie geweest is voor het EK Veldlopen. 
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5 EK CROSS DELEGATIELEIDER 

Mieke Seminck 
 

6 EVALUATIE 1 JAAR HERVORMING JEUGD 

Sinds vorig seizoen is de nieuwe wedstrijdvorm voor Kan/Ben in voege. 
Door corona zijn er ‘slechts’ een 40-tal jeugdwedstrijden te evalueren. 
Johan Permentier (voorzitter BC Jeugd) stelt de evaluatie voor. 
(zie PPT) 
 
Uit de bevraging blijkt nog maar eens dat enkel de kritiekasters het luidst roepen en dat de cijfers de 
commentaren (grotendeels) tegenspreken. 
De Raad van Bestuur is zeer tevreden. 
 

7 VERGOEDINGEN 

2 jaar geleden werd dit ook ook al besproken maar komt nu terug op tafel. 
Voornamelijk de ET-operatoren en juryleden komen ter sprake. 
 
Beslissing: nieuwe vergoeding voor juryleden – gaat in vanaf zomerseizoen 2022. 

 €5/u met max. van 7 uur (Indien een wedstrijd meer dan 7 uur duurt wordt een 2de juryteam 
aangeduid) 

 
Peter vraagt bovendien om te ijveren voor kortere meetings en dus organisatoren van meetings die 
langer duren, meer te laten betalen om zodoende kortere meetings te krijgen. 
 

8 STEMMEN PER CLUB VOOR AV 

Nu er nieuwe verenigingen zijn bijgekomen het afgelopen jaar en er stemmen voor de AV 2022 
toegekend moeten worden, stoten we op enkele problemen. Door corona zijn de interclubs en 
verschillende STR-sessies niet kunnen doorgaan en zouden er enkel stemmen kunnen toegekend 
worden op basis van ledenaantallen. 
 
Geert Verdoodt haalt zijn voorstel van enkele jaren geleden nogmaals aan om iedere club 1 stem toe 
te kennen. Dit zou alles veel eenvoudiger maken. 
 
Men opteert ervoor om enkel regel 1, 5 en 6 uit het Intern Reglement in rekening te nemen want de 
rest is niet onderbouwd. 
 

9 AFGEVAARDIGDE RVB OP AV PC’S 

 PC Antwerpen: 29/1 (Brasschaat – onder voorbehoud want locatie was nog niet bevestigd): 
Johan Permentier 

 PC Vlaams-Brabant: 22/1 (13u00) – locatie niet gekend: Patrick Van Waes 
 PC Limburg: 22/1 (Alken - 14u30): Mieke Seminck 
 PC Oost-Vlaanderen: 22/1 (locatie niet gekend): Peter Robbens 
 PC West-Vlaanderen: 22/1 (Rumbeke - 14u30): Erik Chevrolet 

 

10 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

10.1 Competitie 

Lastenboeken kampioenschappen op de weg zijn goedgekeurd. 
Kandidaturen zomerkampioenschappen zijn toegewezen. 
De lastenboeken voor de KVV’s zijn goedgekeurd 
Vraag naar de RVB voor mogelijkheid om indoororganisaties van Gent die genoodzaakt werden te 
annuleren te verplaatsen naar Jan/Feb/Maa 2022 zonder iemand te beconcurreren. 
Onbeantwoord. 
 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
9
 n

ov
e
m

b
er

 2
0
2
1
 –

 1
9
u
0
0
 

10.2 Recreatie 

Running en Co-dag werd geëvalueerd. 
Men speelt met het idee om de Running & Co dag en de Kids & Co dag samen te organiseren. 
Clubbevraging wat betreft recreatie werd ook besproken. 
 

10.3 Jeugd 

Maandag aanstaande volgende vergadering. 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 20 december (KBAB + VAL) 
 

12 VARIA 

 Goed Bestuur: er zal opnieuw een zelfevaluatie passeren + enkele punten zullen op de 
komende RVB van december besproken worden 

 Peter vraagt of (stukken) van de resultaten van de clubbevraging kunnen terugvloeien naar de 
clubs die er uiteindelijk wel hun tijd en energie hebben ingestoken.  
> Dit is zeker de bedoeling maar eerst zou dit materiaal intern gebruikt moeten worden. We 
kunnen er alleszins niet te lang mee wachten. 

 Patrick Van Waes vraagt of de kans bestaat dat de marathon onderdeel wordt van de 
speerpuntdisciplines? In het kader van jonge atleten die zich hier al op toeleggen en eveneens 
voor de grote groep recreanten. 
Het lijkt Rutger dan misschien beter om er iets mee te doen op breder vlak dan op 
topsportniveau maar hij neemt het mee. 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

 


